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1. Bemutatkozás 

Kedves Hallgatók. Kovács Martin vagyok V. éves ÁTMA hallgató néhányan 

Jézusként ismerhettek. Eddigi pályafutásom alatt az egyetemen szakkollégiumi 

szinten végeztem közösségi munkát, emellett pedig igyekeztem aktív lenni az 

egyetemi közösségben is. Az eddigi tapasztalataimat felhasználva az a célom, 

hogy megpróbáljam a kapcsolattartási, és közösség építő készségeimet a 

hallgatók szolgálatába állítani. 

2. Motiváció 

Az indulásra leginkább az itt töltött éveimben tapasztalt visszásságok motiváltak. 

A HÖK működésével bizonyos pontokon már egyetemi karrierem elején sem 

értettem egyet, de most értem el azt a pontot, hogy megpróbáljak ez ellen tenni 

is valamit. Mindig is erős igazságérzet volt rám jellemző, ez a másik ok, ami 

miatt úgy érzem, meg kell próbálnom ami tőlem telik, a hallgatókkal való 

eredményesebb együttműködés érdekében. 

Évről évre úgy érzem, hogy a HÖK egyre jobban veszti el a kapcsolatot a 

hallgatókkal, úgy vélem ez jól megnyilvánul a gólyákkal szembeni egyre 

megkérdőjelezhetőbb, viselkedésből. Ahogy múlik az idő egyre jobban érzem azt, 

hogy az aktuális apparátus arra hivatkozva, hogy a „gólyák az elsők” próbálja a 

Gólyatáborban, és a gólyahéten elszigetelni a frissen felvett hallgatókat. Én úgy 

gondolom ennek a célja egyrészt az, hogy csak velük érintkezzenek, és ezáltal a 

választásokon ne legyen kérdés, hogy rájuk szavaznak. Másrészről személyes 

tapasztalatom van arról is, hogy igyekeznek más egyetemi szervek ellen 

hangolni az gólyákat mivel azt gondolják hogy, a többi szerv elszipolyozza a 

humántőkéjüket. Természetesen ezeket a feltételezéseimet részben 

elbeszélésekre alapozom részben a saját tapasztalásomra, szerintem a felsőbb 

éveseknek megvan a tapasztalata ezekben az ügyekben, és még sok más 

ügyben is a HÖK működésével kapcsolatban, a gólyák pedig szintén érzékelik, 

vagy érzékelni fogják ezeket a visszásságokat. 

Elég visszatetszőnek gondolom azt a tényt is, hogy amint megjelenik a 

lehetősége annak, hogy más is ringbe szállna a választásokon, üzenetet kap a 

HÖK tagjaitól amiben érzelmi nyomással, próbálják eltántorítani az indulástól. 



Hasonlóan felháborított az is, hogy a HÖK elnöke akinek a dolga a hallgatók 

képviselete lenne, aktív mandátummal a kezében külföldön töltött egy félévet az 

Erasmus keretein belül. 

Ennek a résznek a célja nem a meggyőzés, csak a motivációm leírása volt, ezért 

a fent írtak hitelességének megítélését szeretném rátok bízni, a fórumon pedig 

állok elébe az ezzel kapcsolatos kérdéseknek. 

3. Célok 

Ebben a részben szeretném elétek tárni nagy vonalakban, az elveket, illetve 

célokat, amiket meg akarnék valósítani, amennyiben bizalmat szavaztok nekem. 

Az első és talán legfontosabb elv a „közvetlen kapcsolat”. Szeretném, ha a HÖK 

arról szólna amiért kitalálták, ez pedig a hallgatói érdeképviselet. Szeretnék 

létrehozni egyrészt egy online felületet, ahol egy állandó fórumon 

kommunikálhat a hallgatók egymással, illetve a HÖK-kel. Ezt egy nyílt facebook 

csoport formájában, egy kvázi HÖK dühöngőként képzelem el, ahol akár posztok 

formájában ki lehet beszélni az aktuális problémákat, és ha valaki jelez valamit, 

nem egy hivatalos levelet kap a kommentmezőben, ami semmi érdemi reflexiót 

nem tartalmaz. Másrészt szeretnék arra törekedni, hogy egy évben több HÖK 

fórum is megvalósulhasson, ahol szóban, illetve anonim módon írásban is lehetne 

kérdéseket feltenni a választmánynak, vagy a választmányi tagoknak, amit ott 

helyben kötelesek lennének megválaszolni. 

Második elv a „közösség”. Magabiztosan tudom állítani, hogy a közösség építés a 

legnagyobb erősségem, az egyetemi éveim alatt volt időm erősíteni ezt a skillem. 

Ennél az elvnél a fő célom a koli életének felpörgetése. Úgy érzem, hogy az első 

kollégiumi éveimhez képest eléggé visszaesett a közösségi élet a koliban. 

Szerintem ez a jelenség senkinek nem róható fel átestünk egy COVID-on ami az 

élet minden területén gyengíttette a közösségi szellemet. Ennél az elvnél nem 

innovatív dolgokkat szeretnék bevezetni, csupán növelni akarom a közösségi 

programok kínálatát.  

A teljesség igénye nélkül, szeretnék például jó idő esetén lesütni pár száz 

palacsintát, a chill zone sikerére alapozva, ami szerintem egy remek 

kezdeményezés.  

Szeretnék a kollégiumban akár a bulik előtti alapozásokkal összekötve kvíz 

esteket, sörpong, pinpong, csocsó bajnokságokat rendezni. Ezeknél az 

eseményeknél szeretnék motivációként díjakat felajánlani, amit részben 



költségvetésből finanszíroznánk, részben pedig megpróbálnék a koliban 

álltalában jelenlévő promóciós standokkal együttműködni. 

Ezen kívül természetesen igyekeznék más programokkal is szolgálni, és mindig 

nyitottnak lenni a hallgatói kezdeményezések felé, amivel megválasztásom 

esetén keressetek nyugodtan bármikor, koliban is rám lehet rúgni az ajtót, nem 

szoktam aludni. 

4. Összegzés 

Remélem a programom elnyerte tetszéseseket, szavazzatok rám és tegyük 

együtt faszább hellyé az NKE-t. 

Jézus fázik. 


